
Frågor som önskas redovisas/besvaras till nästa kommunfullmäktige, eller tidigare om det kan ske.

Varför har Ånge 8 kommunrevisorer?
Sundsvall har 7
En kommun ska ha minst 5, men i tider då ekonomin är pressad finns det anledning att se över detta.
Finns det något syfte med det stora antal revisorer? Går kostnaden och syftet att försvara.
Det bör finnas en god förklaring.

Destination Sundsvall:
Erik Lövgren:
Med anledning av senaste upplagan av Destination Sundsvall ställer jag mig frågan?
Hur mycket betalar Ånge kommun för att vara en del av samarbetet?
Hur är det organiserat?
Väldigt önskvärt att få en väl underbyggd redogörelse för hur samarbetet är organiserat, samt 
målet/syfte tillika hur det bedöms fungera i förhållande till kostnaden?
Rent konkret: Får vi valuta för pengarna och är vi samtidigt en bra partner själva?

Vindkraft:
Vad beträffar återställning vid nedmontering/avveckling av vindkraftverk.
Det florerar olika förklaringar över vilka ekonomiska garantier som är ställda?
Kan vi få en redogörelse av utformningen av dessa garantier till nästa KF?
Hur beräknas återställningskostnad och hur hållbara är de garantier som ställs?
(Om kostnaden för återställning inte kan infrias av ägare till verk, hamnar ansvaret på markägaren.
Kan inte markägaren inte betala kostnaden faller ansvaret på kommunen.
De miljöregler som gäller för återställning är EU´s miljölag.)
Jag är noga med att det inte handlar om vindkraft eller inte.
Det är endast en fråga om hur dessa garantier är utformade.

Med vänlig hälsning

Hans-Erik Beck
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